

■ Antibiotika · Chemotherapeutika · Virustatika · Zytostatika

■ Antibiotics · Antiviral Drugs · Chemotherapeutics · Cytostatics

Balkan, A., Urgan, H., Özalp, M. E 839
Synthese und antimikrobielle Bewertung neuer Thiazolo[4,5-d]pyrimidine
Synthesis and Antimicrobial Evaluation of Some New Thiazolo[4,5-d]pyrimidines

Hassan, S., Mohamed, S., Sabry, H. E 843
Tegumentveränderungen bei Schistosoma mansoni-Würmern nach Behandlung infizierter Mäuse mit Naproxen vor und/oder nach Infektion
Tegumental Alterations in Schistosoma mansoni Worms Induced by Treatment of Infected Mice with Naproxen Pre- and/or Post-Infection

■ Antiemetika · Magen-Darm-Therapeutika · Urologika

■ Antiemetics · Gastrointestinal Drugs · Urologic Drugs

Fan, J., Schwillle, P. O., Schmiedl, A., Fink, E., E 848
Manoharan, M.
Calciumoxalat-Kristallisation in unverdünntem Postprandialurin gesunder männlicher Probanden unter dem Einfluß von Citrat / Beobachtungen nach In-vitro-Manipulation von Urin-Citrat und pH, und nach oraler Belastung mit Kalium-, Kalium- und Natrium-, sowie Calcium- und Natrium-haltigen Citrat-Verbindungen
Calcium Oxalate Crystallization in Undiluted Postprandial Urine of Healthy Male Volunteers as Influenced by Citrate / Observations after in vitro manipulation of urinary citrate and pH, and after oral load with citrate compounds containing potassium, potassium and sodium, calcium and sodium

■ Patentinformationen

■ Information on Patents

Habernickel, V. J. E 858
Der Pharmamarkt im Spiegel der Patente / Substanzen zur Behandlung der Atherosklerose / Substanzen zur Behandlung von Krankheiten des Zentralnervensystems / Antiallergika
The Pharma Market as Reflected by Patents / Agents for treating Atherosclerosis / Agents for treating diseases of central nervous system / Antiallergic agents

■ Buchbesprechungen

■ Book Reviews

862

■ Biotechnology in Drug Research

Tonevitsky, A. G., Agapov, I., Solopova, O., E 864
Yurkova, M., Demina, I., Pfueller, K., Pfueller, U.
Epitop-Spezifität der Immunantwort der Maus auf kurzkettige Polypeptide isoliert aus *Viscum album* L.
*Epitope Specificity of Mouse Immune Response on Short Polypeptides Isolated from *Viscum album**

■ Scientific Centers / Companies and Biobusiness

NicOx / A French „Nouveau Marché“ company E 870